
 

 

Φυλλάδιο 15 
 

 

                               Το γράμμα «ν» στο τέλος ορισμένων λέξεων 

 

Οι λέξεις τον, στον, έναν, αυτόν,σαν διατηρούν το ν πάντοτε. 

Οι λέξεις τη(ν) στη(ν), αυτή(ν), δε(ν) και μη(ν), διατηρούν το «ν», όταν η επόμενη λέ-

ξη αρχίζει από φωνήεν ή από τα σύμφωνα κ, π, τ, ξ, ψ και από τα δίψηφα σύμφωνα 

μπ, ντ, γκ, τσ και τζ.  

π.χ. τον αέρα, τη θάλασσα, έναν τζίτζικα, μη φεύγεις, μην ξεχάσεις, στον κήπο 

 

 

 

1.Συμπληρώνω [ ν ] όπου χρειάζεται. 

 

 Πήγα με τη..  Αντιγόνη και τη..  Μαρία να πετάξουμε το... χαρταετό. 

 Ο μπαμπάς μού είπε να μη..  απομακρυνθώ πολύ. 

 Η μαμά μού είπε: «μη..  φεύγεις από κοντά μου». 

 Είδα το..  Κώστα  στη..  παιδική χαρά. 

 Έπαιξα  το πρωί με τη..  Θεοδώρα, τη..  ξαδέρφη μου.  

 Έχω ένα..  φίλο, το..  Ιάσονα. 

 Τη..  συμμαθήτριά μου τη..  Ζωή τη..  έχω φίλη. 

 Πήγα στο..  ψαρά και αγόρασα ένα..  μπακαλιάρο.  

 Θα πάρω τη..  μπλε φούστα, επειδή μου αρέσει πολύ. 

 Μη..  ακούς τι σου λένε, ίσως να μη..  θέλουν το καλό σου. 

 Πήρα τηλέφωνο στο..  φίλο μου το..  Ντίνο.  

 Είδα ένα..  πελαργό να πετά στο..  ουρανό.  

 Ειδοποίησα τη..  Δανάη να ’ρθει να παίξουμε. 

 

 

 

 

 

 

 


